

Mission Prayer Movement: Japan

March 26, 2024

OLD (One Love Disciplers) Prayer Requests:

- 1) Since Eddie and Gamchai visited the areas affected by the Noto Earthquake in January, OLD has partnered with other missionaries to run a soup kitchen in the affected area. Pray for the Lord's protection and for financial resources to run the weekly soup kitchen.
- 2) Japanese missionary Hi-tan and Tomo had their second baby this month. Praise God for the safe delivery of Yasana! Pray for the whole family as they welcome a newborn.
- 3) Pray for good teamwork and communication within OLD as there has been a lot of changes (families on home assignment, newborn baby, etc.)

宣教祈禱告運動: 日本

二〇二四年三月廿六日

OLD 教會代禱事項:

- 1) 自從Eddie和Gamchai一月份到訪了Noto 地震受災地區以來, OLD與其他宣教士合作, 在災區派發糧食。祈求主的保護和供應財政資源來運作每週的“施粥廚房”。
- 2) 日本宣教士 Hi-tan 和 Tomo 這個月生下了他們的第二個孩子。讚美神讓Yasana平安出生! 為迎接新生兒的全家人祈禱。
- 3) 為OLD內部良好的團隊合作和溝通禱告, 因為發生了很多變化(回國述職、新生兒等)